
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 3 1  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 28.10.2020 г. 

Днес,  28.10.2020 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе редовно 

заседание на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.30  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, Малина Едрева, проф. Иво Петров, 

д-р Веселин Милев, Албена Кръстева, Михаил Паргов. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 

По т. 8 от дневния ред: Разни 

Д-р Койчев дава думата на д-р Барбалов да запознае комисията с актуалната обстановка 

в столицата, свързана с Ковид епидемията. 

Д-р Барбалов – В момента имаме три болници, които са се включили в лечението на 

болни с Ковид – Пета, Втора и Първа. Общо в болниците в момента имаме 72 човека, 
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като от два дни е открито и отделение в Четвърта градска болница, където засега 

нямаме настанени болни. Искам да използвам възможността да благодаря на лекарите 

от общинските болници, от общинското здравеопазване и ако някой каже, че те не се 

справят добре, това изобщо не е така. Защото 72 пациенти не е никак малко на фона на 

общо малко над 400, които по наши данни се намират във всички болници в София. 

Наистина общинските болници правят не малко в тази насока. От вчера има нова 

заповед на министъра за нощните заведения. Както знаете, още в събота беше издадена 

такава заповед за София от РЗИ след обсъждане в Общинския здравен щаб. Заповедта 

на министъра копира почти едно към едно текста, който беше в софийската заповед. 

Като ново развитие имаме една заповед на Кмета от понеделник, която регулира начина 

на организация на работата на пазарите на открито, която се привежда като работата на 

пазарите на закрито – да се носят маски, да се дезинфекцира, продавачите и клиентите 

да им осигурим освен дистанция, и максимална защита на посетителите и на 

работещите. Заповедта на министъра от днес е много подробна, също така на 

гимназиалните класове ще се спре от четвъртък обучението, ще минат на онлайн 

обучение. Това също в софийския щаб беше сериозно дискутирано вчера, като 

събирахме информация, говорили сме с директори. Наистина при гимназиалните 

класове е по-лесно. По-малките остават както досега. В администрацията на общината 

поощряваме преминаването на дистанционна работа, малко сме засилили сигурността 

при достъп на системите, опитваме се избегнем риска на заразяване на голям брой 

служители в общината, което би попречило на предоставянето на услуги на 

гражданите. 

Д-р Койчев – В понеделник кметът на общината създаде и експертен съвет от хора, 

които на практика са терен и работят с Ковид в нашите болници, има максимално 

широк спектър от мнения, консенсус, д-р Барбалов и аз като председател на комисията 

присъствахме. Дискусията беше много ползотворна, тъй като ние от първа ръка 

научаваме и имаме информация какво точно се случва, какви са нуждите. Със 

задоволство отбелязвам, че Софийският щаб изпревари националния. 

М. Христова – Обсъждани ли са някакви мерки за ОДЗ и яслите? Разполагат ли 

общинските ни болници с достатъчно оборудване и средства, които са необходими – 
дезинфекционни, финансови? Ще се наложи ли нещо допълнително да се предоставя на 

тях във връзка със ситуацията? 

Д-р Барбалов – В ОДЗ и яслите се извършват проверки. Имаше разпореждане на кмета 

в тази посока, и заповед. Яслите ги проверихме всички, ще ги проверим пак след около 

седмица. Имаше някои малки неща, които бяха констатирани, трябав да се отстранят. В 

детските „Образование“ също извършва проверки в не малко от тях. Проверките 

продължават, детските градини са доста повече. Специално има разпореждане да се 

провери дали се спазват всички противоепидемични мерки. Що се отнася до болниците, 

това, което ние имаме, го създадохме още лятото, беше нещо като оперативен резерв, 

където имаме определени количества, съгласувани с РЗИ какви да бъдат и от какво – 
защитни средства, маски, дезинфектанти. Те са на разположение, когато някой не може 

сам да осигури, ние сме готови да помагаме. Не сме го направили, за да ги снабдяваме 



непрекъснато. Има заповед на министъра, която иска във всички лечебни заведения 10 

% от леглата да бъдат на разположение за болни от Ковид. Идеята е за болни, които са 

настанени в съответното лечебно заведение по друга причина, а после се оказва, че са 

болни от Ковид. Затова ще опуснем известно количество еднократно на Четвърта 

градска, на психодиспансера, за да им помогнем по-бързо да се организират. От тук 

нататък си отговарят за снабдяването. Освен това НЗОК финансира на исторически 

принцип 85 % от дейността на лечебните заведения, заплаща допълнително на 

лекарите, които работят с болни от Ковид. На този етап не се налага някакво активно 

включване от страна на общината. Следим процесите и при нужда можем да реагираме 

с резервите, с които сме се подготвили. 

М. Едрева – Да обърна внимание, че по сметката на Ковид на Столична община има 

преведени специално от общинските съветници около половин милион лева. Т.е ще 

следим и тази наличност, за да може да помагаме и да активираме фонда, ако се налага. 

Д-р Койчев- Благодаря, г-жо Едрева. Беше навреме това, което казахте. Аз призовавам 

и други колеги да се включат в нашите действия. Разбира се, това е по-скоро морален 

призив. 

Проф. Цачева – Съвсем навременно е включването на зам.-кмета д-р Барбалов, защото 

ще внесем в съвсем скоро време становище и препоръки на Националната асоциация на 

студентите-медици именно за подпомагане на този медицински съвет, който беше 

образуван към Столична община. Искам да отбележа, че оценката на риска трябва да 

бъде много по-екзактна, за да можем наистина да помогнем на хората. 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА20-МЦ29-333/2/09.10.2020 г. относно 

предоставяне на целева субсидия на „ДКЦ ХVІ-София“ ЕООД, като лечебно 

заведение, което се намира в район с повишен здравен риск 

Д-р Койчев – Разглеждали сме искането преди няколко заседания. Става въпрос за 

помощ за заплащане на електроенергия на стойност 31 012 лв. Спазваме нашия 

устойчив приоритет да подпомагаме дружества в райони с повишен здравен риск. 

Тогава всички се обединихме за стартирането на тази процедура. Имате думата за 

въпроси. 

Проф. Цачева – Въпросът ми всъщност не е против тази помощ за ДКЦ ХVI. Каква е 

оценкта на степента на риска? Теорията, методологията и практиката трябва да вървят 

заедно. 

Д-р Койчев – По-скоро на медицинския риск? 

Проф. Цачева – Не, на социалния. 

Д-р Койчев – Ние по-скоро говорим за финансовия риск. Но те са взаимно свързани. 

Ние това профилактираме, за да може това лечебно заведение да оказва базова грижа. 



Проф. Цачева – Искам да ви кажа, че здравно-социалният риск кореспондира с 

икономика на здравеопазването. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение  

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 

  

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Проф. Иво Петров - за 
Михаил Паргов – за 
Албена Кръстева – за 
 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА20-МЦ29-23/4/09.10.2020 г. относно даване на 

съгласие „ДКЦ ХХV-София“ ЕООД да закупи със собствени средства дълготраен 

материален актив 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 



Албена Кръстева – за 
 

Заседанието по следващите точки се води от г-жа Милка Христова 

По т. 3 от дневния ред:. Доклад № СОА20-ВК66-8690/20.10.2020 г. относно даване 

на  съгласие за увеличаване на капитала на „Университетска Първа 

многопрофилна болница за активно лечение-София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД, 

чрез непарична вноска 

М. Христова – Това са средства от продажбата на „Общинска банка“. Няма желаещи за 

въпроси. 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
М. Христова - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Проф. Иво Петров - за 
Михаил Паргов – за 
Албена Кръстева – за 
. 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-8693/20.10.2020 г. относно даване 

на  съгласие за увеличаване на капитала на „Четвърта многопрофилна болница за 

активно лечение-София“ ЕАД, чрез непарична вноска 

Няма въпроси 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение  

 
Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 



 
Д-р А. Койчев – за 
Милка Христова – за 
Малина Едрева – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Михаил Паргов – за 
Албена Кръстева – за 
Заседанието по следващите точки се води от д-р Антон Койчев 
 
По т. 5 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-453/02.10.2020 г. относно 

одобряване на проект на конкурсна документация за отдаване под наем на обект в 

ДКЦ V-София ЕООД 

Д-р Койчев дава думата на д-р Заяков – управител 
 
Д-р Заяков – Касае се за настоящ наемател, изключително коректен, за подновяване на 

договора. Това е фирма със склад за фармацевтични продукти.  
 
 М. Христова – Нямам забелележки към документацията, но в обявяването на конкурса липсва 

предназначението на обекта, което може да създаде проблем. Това може да доведе до неяснота 

в бъдещите участници. По-издържано е да бъде посочено предназначението. 
 
Д-р Заяков – Би било хубаво, ако посочим, че става въпрос за склад, но с това дали няма да 

предизвикаме реакция, че конкретно за това отдаваме помещението. 
 
Комисията реши да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с проект за решение до 

СОС. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 6 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-490/20.10.2020 г. относно 

закупуване на анестезиологичен апарат със собствени средства за нуждите на 

„Втора САГБАЛ „Шейново“ ЕАД 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 
 
 



Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 7 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-496/21.10.2020 г. относно       

определяне на представител в конкурсна комисия – 13.11.2020 г., 10.00 ч. 

Комисията определя Михаил Паргов 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 10.00 часа. 

Протоколът е изготвен на 29.10.2020 г. 

Изготвил: 
Б. Цонева-главен 

експерт 
  

 

 
Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика Д-р Антон Койчев,дм 
 
Заместник Председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика Милка Христова 
 


